

Date: 21/06/2023

التاريخ: 2023/06/21

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Submitted Through EFSAH System

مقدم من خلال نظام إفصاح الإلكتروني

Dear Sir,

تحية طيبة،

Subject: Notification Regarding the liquidity provider contracts with listed companies

الموضوع: تنويه بشأن عقود موفر السيولة مع شركات مدرجة في السوق

In compliance with the principles of disclosure and transparency, we would like to confirm that the valid liquidity provider contracts are only the ones disclosed in the website of Dubai Financial Marker, and in case of a new liquidity provider agreement with any listed company within the country, then the listed company adheres to disclose the same according to the procedures followed in the relevant Market, and BHM Capital adheres to disclose on Dubai Financial Market.

إلتزاماً بمبادئ الإفصاح والشفافية، فإن شركة "بي اتش ام كابيتال للخدمات المالية ش.م.خ" تود التأكيد على أن اتفاقيات موفر السيولة السارية المفعول هي فقط التي تم الإفصاح عنها على الموقع الإلكتروني لسوق دبي المالي، وفي حال تم توقيع اتفاقية موفر سيولة مع أي شركة مدرجة في الدولة، فإنه سيتم الإفصاح عن ذلك حسب الاجراءات المتبعة في السوق المعني من قبل الشركة المدرجة ذاتها ومن قبل شركة بي اتش ام في سوق دبي المالي.

We would like to remind investors not to follow any rumors before verifying their authenticity through the disclosures contained on the Dubai Financial Market website.

و نود التنويه للمستثمرين بعدم اتباع أية إشاعات قبل التأكد من صحتها من خلال الإفصاحات الواردة في الموقع الإلكتروني لسوق دبي المالي.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول الاحترام والتقدير،

Abdel Hadi Al Sadi
Chief Executive Officer

عبد الهادي السعدي
الرئيس التنفيذي

